



Canadian Business History Association GRANT APPLICATION (Travel, Research or Conference)

Please fill out the required information and submit to cbha.acha@gmail.com

Grant Category (please check one)

Individual Grants

- Conference Travel and Attendance Grant (up to CDN\$1,500)
- Research Grant (up to CDN\$1,500)

Group or Project Grants

- Sponsorship of a conference (Amount requested: CDN\$ _____)
- Project funding (please specify amount requested)

Applicant Information

Full name of Applicant(s) (or contact for organization)	
Organization name (or institutional affiliation for individual awards)	
Street address	
City	
Province/State	
Country	
Postal/ZIP code	
Email address	
Telephone number	
Website	

Additional information:

- For **individual grants**, please attach a CV and a proposed budget, along with a brief outline of the travel/research proposal including comments on timelines and desired outcomes.
- For **group/project grants**, please attach the proposal with details on funding expectations (two pages maximum).
- Applicants are eligible for funding if they are at a Canadian university studying business history, or, are a Canadian studying Canadian business history at a university outside of Canada.

You may submit an application at any time, however, applications will be reviewed in three groupings each year.

- February 27, 2026
- May 29, 2026
- October 30, 2026

Grant recipients will receive notice 2-3 weeks after these deadlines.

Please note that CBHA Board members and direct relations are not eligible for these grants. By submitting their proposals all applicants are declaring that they are not in a conflict of interest by this definition.



FORMULAIRE DE DEMANDE DE SUBVENTION (Voyage, recherche, ou conférence)

Veuillez remplir les renseignements requis et les envoyer à cbha.acha@gmail.com

Catégorie de subvention (veuillez cocher une case)

Bourse individuels

- Subvention de déplacement et de participation à une conférence (jusqu'à 1 500 \$ CAN)
- Subvention de recherche (jusqu'à 1 500 \$ CAN)

Bourse pour groupes ou projets

- Commandite d'une conférence (Montant demandé : _____ \$ CAN)
- Financement de projet (veuillez préciser le montant demandé)

Information sur le candidat(e) (ou les candidat(e)s):

Nom complet du / des candidat(e)s (ou personne-ressource pour l'organisation)	
Nom de l'organisation (ou affiliation institutionnelle pour les prix individuels)	
Adresse (rue)	
Ville	
Province/État	
Pays	
Code postal / ZIP	
Adresse courriel	
Numéro de téléphone	
Site web	

Renseignements supplémentaires :

- Pour les subventions individuelles, veuillez joindre un CV et un budget proposé, accompagnés d'un bref résumé du projet de voyage ou de recherche, incluant des commentaires sur l'échéancier et les résultats attendus.
- Pour les subventions de groupe ou de projet, veuillez joindre la proposition détaillant les attentes financières (maximum deux pages).
- Les étudiants sont admissibles au financement s'ils fréquentent une université canadienne et étudient l'histoire des affaires, ou s'ils sont Canadiens et étudient l'histoire des affaires canadiennes dans une université située à l'extérieur du Canada.

Les demandes peuvent être soumises en tout temps; toutefois, elles seront évaluées lors de trois fois chaque année:

- 27 février 2026
- 29 mai 2026
- 30 octobre 2026

Les bénéficiaires recevront un avis 2 à 3 semaines après chacune de ces dates limites.

Veuillez noter que les membres du conseil d'administration de la CBHA et leurs proches parents ne sont pas admissibles au financement. En soumettant leur proposition, tous les demandeurs déclarent ne pas être en situation de conflit d'intérêts selon cette définition.